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 Distrikt Midtjylland 

Beretning distriktsledelsen 2025 

 

Ser vi mulighederne? 

 

I forbindelse med klubjubilæer i distriktet har vi kigget lidt tilbage. 

Vi har benyttet lejligheden til at kigge på hvornår klubberne i distrikt Midtjylland er startet. 

Her er det dejligt at se, at nogen så mulighederne for at oprette nye klubber.  

 

Oversigt over distriktets klubber: 

 

Klub Chartret -- alder Moderklub/broderklub Broderklub for 

Silkeborg 04-04-1959 – 65 år Aarhus Sct. Clemens Hillerød  

Kjellerup 02-10-1965 – 59 år Silkeborg Y’s Chisinau, Albanien,  

Viborg 11-06-1966 – 58 år Herning Y’s  

Bjerringbro 20-05-1967 – 57 år  Silkeborg Y’s  

Skive 23-11-1974 – 50 år Viborg Y’s  Trondheim, Norge 

Alderslyst 03-05-1975 – 49 år Silkeborg Y’s  

Tingstaden 06-09-1990 – 34 år Viborg Y’s  

Balle 29-04-1995 – 29 år Silkeborg/Alderslyst Y’s  

 

Klubben med længst anciennitet – er Silkeborg (chartret i 1959) – som her i april 2024 

kunne fejre 65 års fødselsdag -- det er den klub i Distrikt Midtjylland, der i tidens løb har 

haft størst succes med at starte klubber: 

 

• I 1965 moderklub for Kjellerup 

• I 1967 moderklub for Bjerringbro 

• I 1975 moderklub for Alderslyst 

• I 1995 moderklub sammen med Alderslyst for Balle 

 

Det er tankevækkende, at Silkeborg-klubben har været ”fødselshjælper for halvdelen af 

distriktets klubber -  TAK for det !! 

 

Vi kan stille spørgsmålet: ”Hvad kan vi alle gøre for at få oprettet nye klubber? Det vil være 

nødvendigt for at få Y’s Men til at bestå. 

 

Vi må dog ikke glemme, at når vi spørger medlemmerne, hvad der betyder mest for den 

enkelte, så er det fællesskabet i klubben der står højest på listen. 
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 Distrikt Midtjylland 

 

Hvad har vi arbejdet med? 

 

• Vi har afholdt årsmøde, et fællesmøde for alle klubber og 1 distriktsrådsmøde og 

præsidietræning. Tak for god tilslutning til disse arrangementer 

• Alle klubber har være besøgt af DG og DGE. 

• Vi har set på hvilke aktiviteter vi har haft, og ud fra en vurdering af disse taget 

stilling til, at der eventuelt skal ske ændringer? 

• I stedet for 2 distriktsrådsmøder om året, har vi besluttet, at vi kun vil afholde et 

Distriktsrådsmøde - det i efteråret. 

• At der maksimalt udsendes 2 nyhedsbreve (Regionen sender referater og info til 

samtlige medlemmer – det er godt). 

• Himmelske dage har fyldt en del, da distriktsledelsen påtog sig opgaven at bemande 

standen på mulighedernes marked (herom nærmere) 

• Har medvirket til at distriktsledelsen også er fuldt bemandet i det kommende klubår. 

 

Hvad skal vi i distrikt og klubber arbejde med fremover? 

 

• Tilpasse klubben og distriktet til hvad behovet er og ikke ”til det plejer vi at gøre” 

• Hvordan kan klubber i fællesskab være med til at skabe nyt – nye klubber og nye 

arbejdsopgaver? 

• Hvordan gør vi os mere synlige og attraktive? 

 

 

Distriktsledelsen: Søren Winther Sørensen  Carsten Mortensen

    

  Hans Christian Willumsen  Jens Erik Larsen  

 

  Knud Overgaard 


